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1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde 
De voorzitter opent de vergadering. Hij meldt de afwezigheid van de heer Fransen. De heer van 
Sinten wordt door het lot aangewezen als het lid dat in voorkomende gevallen als eerste zijn 
stem zal uitbrengen. 
 
2. Vaststelling agenda. 
De voorzitter deelt mede dat er een memo van wethouder van den Berkmortel naar de raad is 
gestuurd betreffende agendapunt 15 de huisvesting van arbeidsmigranten aan de Pater 
Eustachiuslaan in Aarle-Rixtel. Gezien deze memo stelt hij voor dit agendapunt van de agenda 
te halen. De raad stemt hiermee in en stelt de agenda vast. 
 
 



 

3. Vragenhalfuurtje 
Door de CDA-fractie zijn vragen ingediend met betrekking tot de motie impact grote bedrijven 
op de leefbaarheid in de Brainportregio. 
Wethouder van den Berkmortel geeft in antwoord hierop aan, dat in het bestuursakkoord al 
rekening werd gehouden met de schaalsprong. In het bestuursakkoord zijn ook ambities 
opgenomen die daarmee verband houden. Over het aantal en soort nieuwbouwwoningen voor 
Laarbeek zijn nog geen afspraken gemaakt. In de ontwikkelstrategie wordt die opgave wel 
geschetst. Wel is er een woondeal waarin staat hoeveel woningen we nog tot 2035 gaan 
bouwen. Dit jaar komt hierop nog een geactualiseerde versie. Gisteren is er nog een 
regioconferentie geweest waarbij aandacht is besteed aan de schaalsprong. Er wordt zeker over 
nagedacht en de strategie wordt nog uitgewerkt. Ook zijn er afspraken gemaakt dat het 
bedrijfsleven een bijdrage levert. We houden de vinger aan de pols. 
De heer van der Aa zegt nog geen visie te hebben gehoord. Hoe wordt de raad geïnformeerd 
over de oude motie? 
Wethouder van den Berkmortel zegt toe de raad te blijven informeren. Een groot gedeelte van 
de ontwikkelingen en communicatie verloopt via de MRE. Als het nodig is zal hij de raad 
bijpraten. 
De heer Brouwers vraagt of het college bereid is gevolg te geven aan de afgehandelde motie. Is 
het CDA van plan opnieuw een motie in te dienen.  
De heer van der Aa pleit er voor aandacht te blijven houden voor de problematiek die op ons 
afkomt. 
 
4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 16 mei 2024, 

met bijbehorende toezeggingenlijst en motielijst. 
De heer van der Aa constateert dat op de motielijst betreffende het onderwerp ‘zonder geld 
geen gemeenten’ de status niet is ingevuld. Hij vraagt of de betreffende brief is verzonden? 
De voorzitter geeft aan dat dit wordt nagegaan en indien nodig de brief alsnog wordt verzonden. 
 
De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 
5. Ingekomen stukken. 
Voor deze vergadering zijn geen ingekomen stukken geagendeerd. 
 
6. Voorstel tot vaststelling van de Regionale Mobiliteitsvisie MRE. 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
 
7. Voorstel tot het verlenen van toestemming om de Samenwerkingsovereenkomst 

Regionale Mobiliteit aan te gaan. 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
 
 



 

8. Voorstel tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling Metropoolregio 
Eindhoven. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
 
9. Voorstel tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling Belastingsamenwerking 

Oost-Brabant. 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
 
10. Voorstel tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling Omgevingsdienst 

Zuidoost Brabant. 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
 
11. Voorstel tot vaststelling van het Beleidsplan Schuldhulpverlening. 
Mevrouw Engels is positief over het plan. Het betreft een verdieping en verbetering. Ook van de 
pauzeknop kan gebruik worden gemaakt. De gemeente heeft goed gewerkt aan de 
vindbaarheid. De stijging van het aantal mensen in de schuldhulpverlening blijft wel zorgelijk. 
Zij is benieuwd naar de pilot de Peel. Ze stemt in met het plan. 
De heer Peters is blij dat er een informatieavond komt met Senzer. Zaak is dat we nog meer 
mensen bereiken. Gezinnen met schulden betekent vaak ook kinderen in armoede. Dat mag niet 
bestaan. 
De heer van der Aa geeft ook complimenten voor het stuk. Hij ondersteunt een eerder door de 
fractie van de werkgroep geuit idee om een vorm van een minimaregeling in te voeren voor 
bewindvoering. 
Wethouder Slaets geeft aan dat de pauzeknop kan worden toegepast. De informatieavond met 
Senzer komt er zeker. Kinderarmoede willen we zoveel mogelijk onder de aandacht brengen en 
proberen de schaamte weg te halen. 
De heer Verschuren wil iedereen in beeld krijgen en zo armoede de wereld uit helpen.  Hij geeft 
complimenten voor het plan. 
De heer van Bree sluit zich hierbij aan. Hij is blij met de steun van het CDA voor een 
minimaregeling. 
De heer Brouwers constateert dat er in de schuldhulpverlening altijd een harde kern aanwezig 
is. Doel moet zijn om die kleiner te maken. Verder is hij  akkoord met het plan. 
 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
 
12. Voorstel tot het beschikbaar stellen van bijdragen voor de aanleg van een 

kunstgrasveld RKSV Sparta ’25. 
De heer Tijssen stelt dat het plan voor de gemeente budgettair neutraal is, dat Sparta een risico 
wil aangegaan en de leden er achter staan. Hij vindt dit een compliment waard. 
Ook de overige fracties geven een compliment over het proces en de uitkomst. 



 

De heer van Bree had zorgen over de milieueffecten van het kunstgras. Een rubber onderlaag 
was verontrustend geweest. Over kurk heeft hij geen nieuwe ontwikkelingen waargenomen. Hij 
is dan ook niet voornemens een motie of amendement in te dienen, maar vraagt aan het college 
wel direct maatregelen te nemen indien er in de toekomst verontrustende berichten over kurk 
zouden komen Mocht er meer vraag komen naar kunstgrasvelden, dan is het verstandig om 
hiervoor een beleidsplan op te stellen. 
Wethouden Slaets is tevreden met de uitkomst. We houden de ontwikkelingen in de toekomst is 
de gaten over eventuele milieueffecten van het gebruik van kurk in kunstgrasvelden. Tot op 
heden is bekend dat er van kurk geen verontreiniging optreedt omdat het een natuurproduct is. 
Om nu al een beleidsplan op te stellen ziet zij niet zitten. Dit vraagt veel capaciteit. Indien er 
meer vraag komt naar kunstgrasvelden omdat natuurgrasvelden vanwege 
weersomstandigheden niet bespeeld kunnen worden, dan komt ze als het nodig is terug bij de 
raad 
In tweede instantie zegt de heer Tijssen dat hij geen meerwaarde ziet in een beleidsplan nu. Er 
is geen andere vereniging die kampt met capaciteitsproblemen. Hij stelt voor dan per geval te 
bekijken welke actie nodig is. 
De heer van Bree zegt dat een beleidsplan ook niet meteen nodig is. Mocht de 
klimaatontwikkeling hiertoe aanleiding geven dan moeten we verder kijken. 
 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
 
13. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan De Malthezer hoeve 

Helmondseweg 41, Aarle-Rixtel. 
De heer van de Wijdeven vindt dit een mooi plan, dat tevens  een unieke kans biedt voor 
verdere ontwikkelingen in het gebied in het kader van de gebiedsvisie. 
De heer Gruijters vindt het een mooi plan en het idee van een woongemeenschap spreekt erg 
aan. Hij vindt het alleen jammer dat de huurwoningen niet in de categorie sociale huur vallen. 
Als het college er voor zorgt dat er elders in Laarbeek voldoende sociale huurwoningen worden 
gebouwd kan hij instemmen met dit plan. 
Mevrouw van de Ven vraagt of het leefklimaat voldoende is geborgd. Mochten er klachten 
komen van toekomstige bewoners over de Artex, dan moet dat niet op het bordje van de Artex 
terecht komen. 
De heer van Zeeland wijst op het bezwaar van de ondernemer vanwege de spuitzone en licht uit 
de kassen. De ondernemer wil met de gemeente het gesprek aangegaan over verdere 
ontwikkelmogelijkheden. Wordt dit gesprek aangegaan? 
De heer van Sinten vindt het jammer dat er geen sociale huurwoningen in het plan zitten, maar 
heeft daar wel begrip voor. Bezwaren zijn begrijpelijk maar de ontwikkeling past wel binnen de 
randvoorwaarden. Mensen moeten zich wel realiseren waar ze komen te wonen. Hij kan 
instemmen met het plan. 
Mevrouw Engels is blij dat er in Aarle-Rixtel gebouwd gaat worden. Ze blijft aandacht vragen 
voor de betaalbaarheid van de woningen. Ze proeft onvrede in de contacten met de gemeente 
en pleit het gesprek aan te gaan. Ook zij kan instemmen met het plan. 



 

Wethouder van den Berkmortel zegt dat de situatie ter plaatse is geborgd in de 
huurovereenkomst. Dit gebeurt in samenspraak met Artex. Toekomstige bewoners worden 
actief geïnformeerd over de nabijgelegen bedrijven. Wie de klacht moet behandelen ligt aan het 
feit waar en tegen wie of wat voor een klacht wordt ingediend. Alle klachten die bij de gemeente 
of de omgevingsdienst worden ingediend worden eenvoudig afgehandeld, omdat het plan aan 
alle voorwaarden voldoet. Er heeft een gesprek plaatsgevonden met de eigenaar van het 
naastgelegen perceel en dit krijgt nog geen vervolg. 
 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
 
14. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Sonseweg 13, Lieshout. 
De heer Gruijters zegt in het algemeen kritisch te zijn op schaalvergroting in de agrarische 
sector. Echter gezien het voorstel en doorlopen proces is zijn fractie akkoord met het voorstel. 
Mevrouw Engels zegt verduurzaming van bedrijven toe te juichen, maar tegenover uitbreiding 
van de veestapel staat zij sceptisch. 
De heer van der Aa sluit zich hierbij aan. De ondernemer moet wel de kans krijgen om te 
kunnen verduurzamen. 
Wethouder van den Berkmortel stelt dat het veel werk vergt voor de agrarische sector om te 
verduurzamen. Dit is een van de ondernemers die wil dat alles goed geregeld wordt en wil 
investeren. 
 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
Mevrouw Engels geeft een stemverklaring. De PvdA-fractie is tegen uitbreiding van de 
veestapel, maar vanwege de verduurzaming van het betreffende bedrijf kan eenmalig met het 
voorstel worden ingestemd. 
 
15. Voorstel tot afgifte van een verklaring van geen bedenkingen t.b.v. huisvesting 

arbeidsmigranten Pater Eustachiuslaan 8a, Aarle-Rixtel. 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
 
16. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen op de begroting 2023. 
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 
 
17. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 4 juli 2024. 


